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Book 2 Unit 4 Living with technology
Reading 2

Artificial intelligence: friendly or frightening?

教学目标

By the end of this section, students will be able to:

1. understand the different meanings of the same word in different sentences;

2. know more about alliteration;

3. use alliteration to write a news title.

教学重难点

1. To guess the different meanings of familiar words;
2. To use alliteration to write a news title.

教学过程

	步  骤
	教学活动
	设计意图
	互动时间&模式

	Revision

	Step 1
	The teacher has students review the science article and practise the use of new words and expressions by finishing B1 on Page 47.
	回顾第一课时内容，锻炼学生运用与本单元“科技发展”主题相关的词汇的能力。
	5’

Individual Work

	Appreciation

	Step 2 
	The teacher has students finish B2 on Page 47 and try to think of other similar words.
	指导学生在不同的语境中，理解一些常见词的熟词生义。同时提醒学生在平时学习中注意此类词汇的积累。
	10’

Class Work

	Step 3
	The teacher has students read the title of the science article once again and answer the following questions.

(1) Read the title of Reading again. Do you think it is a good title? Why?

(2) Do you think “friendly” and “frightening” are perfectly used in the title? Why?

(3) Alliteration is often used in writing and this figure of speech is not uncommon in many classics. Can you think of some classics that used alliteration in the title of the book?
	通过引导学生结合文章标题分析文章内容，让学生了解标题的意义与功能。同时提醒学生注意标题中押头韵这一修辞手法的使用。
	15’

Individual Work
Group Work

	Application

	Step 4
	1. The teacher explains the figure of speech— alliteration and use some familiar examples to help students further understand it.

Try to feel the application of alliteration and translate them into Chinese.
2. The teacher has students read a short news report and encourages them to use alliteration to write a news title.
	通过讲解和举例让学生对押头韵这一修辞手法有更好的理解。在此基础上，让学生尝试用这一修辞手法为一则新闻报道写一个标题。
	13’

Individual Work
Group Work
Class Work

	Homework

Finish Part B on the workbook with your partner. 
	2’
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